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Enroll in our Races to win Valuable Prizes! 

 
Do you know that if you enroll in 7 specific races in this year, you are entitled to join the 

Grand lucky draw in our Annual Award Ceremony?  You will have the chance of winning 2 

Orca wetsuits (2008 Orca Apex 2 full sleeve wetsuit) and 2 Road Bikes sponsored by Trisports 

HK and Chung Yung Cycle Company respectively.  Each prize value over HKD$2,000. 

 

Reference Photos: 2 Pieces 2008 Orca Apex 2 full sleeve wetsuit, Retail Prize: HKD $4,280 

each) 

 

    Men        Women 

 

Remark:  

1)  7 specific races including all 5 Aquathon Series races, Festival of Sports - Sprint Triathlon 

and OSIM Hong Kong ITU Triathlon Asian Cup. 

2)  Eligible athletes must attend the Annual Award Ceremony for lucky draw, prize will present 

during the lucky draw section of Annual Award Ceremony. 

3)  HKTriA reserved the right to make the final decision of captioned offer. 

 

Special thanks to our sponsors provide lucky draw prizes: 

     

Chung Yung Cycle Co.            TriSports HK 
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參加比賽 羸取豐富禮品 

你知道嗎?現凡參加滿本年度 7場指定比賽*的會員，均有機會參加周年頒獎禮中的大抽獎

**可獲得分別由 Trisports HK 贊助的兩件防寒衣及由鎮洋兄弟單車公司送出的兩部名貴比賽單

車，每件抽獎禮物價值高達港幣二千多元！  

 

參考圖片: 2 件 2008 Orca Apex 2 Full Sleeve Wetsuit, 零售價:每件港幣 $4,280) 

 

   男裝          女裝 

 

  

備註: 

1) 七場本年度指定比賽包括: 水陸兩項鐵人聯賽全部 5 場賽事、體育節-半奧運三項鐵人賽及

OSIM 香港 ITU 三項鐵人亞洲盃。  

2) 合資格的運動員必須出席周年頒獎禮，獎品會即場頒發。 

3) 以上優惠如有任何爭議，香港三項鐵人總會保留最終決定權利。 

 

嗚謝以下贊助商提供抽獎禮物: 

     

 顉洋兄弟單車公司               TriSports HK 

 


